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خبر

ســپهرغرب، گروه خبر: شــهردار قروه در 
افزایش ســرانه فضای سبز  به  نشست خبری 
به ازای هر شــهروند، طلب سه میلیارد تومانی 
بودجه،  فرازوفرودهای  ادارات،  از  شــهرداری 
وضعیت جایــگاه زباله هــا و پروژه های ناتمام 

اشاره کرد.
حسین پروندی شــامگاه سه شنبه هفته جاری در 
نشســت خبری با خبرنگاران شهرستان قروه به ارائه 
گزارش عملکرد مدیریت شــهری از ســال 93 تا 97 
پرداخت و همچنین به ســؤالات خبرنگاران پاســخ 

گفت.
وی در این نشســت به میــزان افزایش و کاهش 
بودجه های شــهرداری طی چند سال گذشته اشاره 
کرد و از افزایش سرانه فضای سبز شهروندان قروه ای 

در سال جاری خبر داد.
     فرازوفرود بودجه شهرداری

شــهردار قروه با بیان اینکه در ســال 93 بودجه 
مصوب شــده برای شــهرداری 14 میلیــارد و 100 
میلیون تومان بــود، اظهار کرد: ایــن بودجه نه تنها 
کامل تحقق یافت، بلکه یک میلیارد نیز بیشــتر شد 
و درمجمــوع ازنظر عملکــردی و تحقق یافته به 15 

میلیارد و 100 میلیون تومان رسید.
به گفته حســین پروندی در این ســال ســرانه 

درآمدی هر شهروند قروه ای 192 هزار تومان بود.
وی با اشاره به بودجه سال 94 از کاهش آن نسبت 
به ســال قبل خبر داد و گفت: در ســال 94 بودجه 
مصوب 13 میلیــارد و 400 میلیون تومان بود که با 
کســری بودجه تحقق و عملکردی آن 11 میلیارد و 
800 میلیون تومان لحاظ شد؛ در این سال به ازای هر 
شهروند قروه ای ســرانه درآمدی به 150 هزار تومان 

رسید.
اما در ســال 95 مطابق اظهــارات پروندی میزان 
بودجــه مصوب 16 میلیارد و 200 میلیون تومان بود 
که در این سال شهرداری با افزایش بودجه مواجه شد 
و درواقــع بودجه تحقق یافته و عملکردی 19 میلیارد 
و صد میلیون بود که سرانه درآمدی هر شهروند برای 

شهرداری به 243 هزار تومان ارتقا پیدا کرد.
وی همچنیــن از ادامه روند افزایشــی بودجه در 
سال 96 به میزان 19 میلیارد تومان از 18 میلیارد و 
600 میلیون تومان بودجه مصوب شده گفت و سرانه 

درآمدی هر شهروند را نیز 243 هزار تومان دانست.
     سال سخت شهرداری ها

شهردار قروه در ادامه سال 97 را سخت ترین سال 
برای شهرداری ها دانست. در این سال به دلیل حذف 
تبصره دو ماده 39 ارزش افزوده ســوخت، بســیاری 
از شــهرداری ها )به خصــوص در پرداخــت حقوق و 

دستمزدها( دچار مشکل شدند.
وی با بیان اینکه زمان تدوین بودجه و مصوب آن 
با این ذهنیت که طبق سنوات گذشته پرداختی هایی 
به شــهرداری می شــود، افزود: در این ســال بودجه 
مصوب 24 میلیــارد و 600 میلیون تومان بود که تا 
آذرمــاه نزدیک به 11 میلیارد تومــان تحقق بودجه 

صورت گرفته است.

هرچند پروندی به اینکه تمامی بودجه مصوب شده 
محقق شــود خوش بین نیســت، اما معتقد است که 
می توان تا 20 میلیارد تومان تحقق بودجه را داشت؛ 
گرچه بازهم چهار میلیارد تومان کسری بودجه وجود 

خواهد داشت.
وی میزان ســرانه درآمدی هر شهروند قروه ای را 
بر اســاس بودجه مصوب شده 314 هزار تومان عنوان 

کرد.
     پرداخت حقوق و مزایا

در ادامه شــهردار قروه به رونــد پرداختی حقوق 
و مزایا از ســال 93 تا 97 پرداخــت و میزان حقوق 
پرداختی ســال 93 در سه بخش ســتادی، خدمات 
شهری و فضای سبز را 500 میلیون تومان به صورت 

ماهانه عنوان کرد.
وی از افزایش حقوق پرداختی ماهانه 600 میلیون 
تومان در ســه حوزه ستادی، خدمات شهری و فضای 
ســبز در سال 94 خبر داد که این میزان در سال 95 

به 700 میلیون تومان رسید.
اما در ســال 96 بــه گفته پرونــدی ماهانه 800 
میلیون تومان حقوق و مزایا پرداخت شده و درنهایت 
طی ســال جاری نیز یک میلیارد تومــان برای این 

موضوع درنظر گرفته شده است.
     تعداد نیرو و هزینه های جاری

دیگر موردی که شــهردار قروه از آن سخن گفت، 
مربوط به هزینه کرد ســالانه 12 میلیارد تومان برای 
کارهای جاری شهرداری بود. درواقع بنا به گفته های 
حسین پروندی در سال جاری برای جمع آوری زباله 
و رفت وروب ماهانه 213 میلیون تومان پرداخت شده 
و در این میان نگهداشت فضای سبز نیز ماهانه 199 

میلیون تومان هزینه داشته است.
شــهرداری قروه 150 نیروی شرکتی، قراردادی و 
رســمی دارد؛ تعداد 110 نفر خدمات شهری و 100 
نفر نیروی فصلی داشته و بر اساس اظهارات این مدیر 
حوزه شهری طی نیمه نخســت سال در فضای سبز 
مشــغول به کار هســتند و درواقع 6 ماه نخست سال 
شــهرداری قروه 357 نیرو و 6 ماهه دوم سال 257 

نیرو دارد.
پرونــدی از تعداد 150 نیرویی که با شــهرداری 
مستقیم در ارتباط هســتند 18 نفر را دارای مدرک 
کارشناســی ارشــد، 50 نفــر کارشناســی، 10 نفر 
کاردانی، 23 نفر دیپلم و 49 نفر زیر دیپلم دانســت 

که شامل 134 مرد )91 درصد( و 13 زن می شوند.
به گفته وی در چارت ســازمانی شــهرداری قروه 
117 پست معرفی شده، اما در حال حاضر 30 پست 
پرُ شــده و مابقی خالی اســت؛ این نشان می دهد که 
ســازمان در حــوزه منابع انســانی متخصص و فنی 

کمبود نیرو دارد.
     پرداخت خسارت 7 میلیارد تومانی

شــهردار قــروه در ادامه نشســت بــه پرداخت 
خسارت ها و محکومیت های شــهرداری اشاره کرد و 
در این زمینه سال های اخیر را برای شهرداری سخت 
خواند و از پرداخت مبلغ هفت میلیارد تومان خسارت 
تاکنون به صــورت نقد و غیر نقد به افراد طرح دعوی 

خبر داد.
وی از این مبلغ 50 درصد را نقدی و 50 درصد را 
نیز غیر نقدی یعنی معوض زمین دانســت و به دفاع 
از عملکرد واحد حقوقی شهرداری پرداخت و تصریح 
کرد: اینجا باید نیمه پر لیوان را هم ببینیم و از بخش 
حقوقی شهرداری دفاع شود، چراکه در کنار پرداخت 
این خســارت ها، معادل رقم محکومیت ها دفاع مؤثر 

نیز داشته ایم.
     عمران شهری بهتر

بیان عملکرد عمران شــهری و فضای ســبز دیگر 
مباحثــی بودند که در این نشســت به آن ها اشــاره 
شــد. در حوزه عمران شهری به گفته شهردار قروه از 
کف پوش هایی بهتر از گذشته برای پیاده روها استفاده 
شــد و 50 هزار مترمربع به ارزش دو میلیارد و 500 

میلیون تومان کار شده است.
همچنین پخش 110 هزار تن آســفالت طی چند 
سال اخیر در کنار تلاش برای بهسازی و تکمیل بلوار 
غدیر )ازنظر روشنایی و آسفالت( از مواردی بودند که 

حسین پروندی به آن ها اشاره کرد.
     کمترین پرونده تخلف در ساخت وساز

شــهردار قــروه همچنیــن در حــوزه تخلفــات 
ساخت وســاز کمترین پرونده ها را در استان مختص 
به قروه دانست و این را نشان از فرهنگ شهری مردم 
خواند و از قانون پذیری شــهروندان ابراز خرســندی 

کرد.
حســین پرونــدی همچنیــن بــه ســاماندهی 
دست فروشــان اشــاره کرد و از پذیرش این موضوع 
به عنــوان یک واقعیت اجتماعی و کنــار آمدن با آن 
گفت و اظهار کرد که در راســتای ساماندهی قرار بر 
این شد تا دانشــگاه ها با بررسی علمی راهکارهایی را 

ارائه کنند و یک مدیریت بینابینی صورت گیرد.
     ارتقای سرانه فضای سبز

خبر خوشــایندی که شهردار قروه در این نشست 
بیــان کرد مربوط به ارتقای ســرانه فضای ســبز هر 
شــهروند قروه ای در سال جاری بود که آخرین متراژ 
فضای سبز قروه در ســال 97 را 661 هزار مترمربع 
دانســت و سطح سرانه فضای سبز شهروندان قروه ای 
را بیش از هشت مترمربع عنوان کرد؛ با این احتساب 
درواقع قروه یکی از شــهرهای پیشرو در استان ازنظر 

سرانه فضای سبز محسوب می شود.
به گفته وی در ســال 93 سطح سرانه فضای سبز 
6 و 6 دهم مترمربع از 530 هزار مترمربع بود که این 

رقم در سال 94 به 6 و 9 دهم مترمربع ارتقا یافت.
در سال 95 نیز بنا به آمار ارائه شده توسط پروندی 
میزان فضای سبز 570 هزار مترمربع با 7 و یک دهم 
مترمربع سرانه فضای سبز بود که این میزان در سال 
96 به 595 هزار مترمربع و ســرانه 7 و 4 دهم ارتقا 

یافت.
وی با این احتســاب شــهر قروه را یکی از ســه 
شــهر برتر در اســتان ازنظر میزان سرانه فضای سبز 

شهروندان دانست.
پرونــدی در ادامه از نصــب 6 المان و تندیس در 
قروه گفــت و از رونمایی تندیس »شــهید منوچهر 
سعیدی« در اجلاسیه کنگره پنج هزار و 400 شهید 

کردستان خبر داد.
بهره برداری از پروژه پل بلــوار معلم با اعتبار پنج 
میلیارد تومانی در سال آینده، دیگر موردی بود که از 

آن خبر داده شد.
     پاسخ به خبرنگاران

در ادامه شــهردار قروه پس از پایان ارائه گزارش 
عملکرد شهرداری به ســؤالات خبرنگاران شهرستان 
پاسخ داد؛ ســؤالاتی از قبیل وضعیت جایگاه زباله ها، 
پروژه های ناتمام شــهرداری، وضعیت انتقال صنوف 
آلاینــده، دســترس پذیری محیــط شــهری، وجود 
شــایعاتی مبنی بر غیــر فنی بودن پل بلــوار معلم، 
توقــف پروژه پارک بانوان، نگاه شــهردار به انتقادات 

صورت گرفته و میزان طلب از ادارات.
     تکلیف زباله ها

وضعیت زباله ها و جایگاه آن با توجه به اعتراضات 
صورت گرفته، نخســتین ســؤالی بود که مطرح شد؛ 
شــهردار قروه بــا تأکید بــر اینکه شــهرداری تابع 
تصمیمــات کارگروه پســماند و مجری کار اســت، 
گفت: صرفاً شــهرداری نمی تواند محل دفع بهداشتی 
پســماند را تعیین کند و فعلًا در حال انجام تکالیف 
مقرر و فراهم کردن بستر مناسب مطابق استاندارد در 
محل جدید بوده و قطعاً اگر دســتور دیگری از طرف 
کارگروه پســماند لحاظ شود، اجرا می شود؛ در زمان 
فعالیت بنده اقدامات به موقع انجام شــده و مطالعات 
علمی و دانشــگاهی در مدت دو ســال و نیم گذشته 

صورت گرفته است.
وی همچنین از اعلام بلامانع بودن دســتگاه های 
ذی ربط برای تعیین جایگاه در ســال ها قبل به شرط 
ایجــاد بیوکمپوســت گفت و تصریح کــرد: با وجود 
بلامانــع اعلام کردن متولیان امــا تحقیقات علمی و 

دانشــگاهی در این راستا صورت نگرفت و به هر حال 
پاسخ کامل این سؤال را باید از شهرداران و شوراهای 

قبل خواست.
دیگر ســؤالی که مطرح شد مربوط به اجرا نشدن 
پروژه های ناتمام شــهرداری بــود؛ پروژه هایی که به 
گفته یکی از اعضای شــورا بیشترین حجم از بودجه 
97 را بــه خود اختصــاص داد و بــرای دیگر موارد 

اعتباری باقی نماند.
پرونــدی علت ایــن مســئله را پرداخت حقوق و 
مزایای کارکنان دانســت و اظهــار کرد: در طول این 
چند سال از 87 میلیارد و 100 میلیون تومان بودجه 
مصوب شده که 75 میلیارد و 100 میلیون تومان آن 
تحقق یافته، 40 میلیــارد تومان برای حقوق و مزایا 

هزینه شده است.
بــه گفته وی 10 میلیارد نیز مربوط به هزینه های 
جاری بوده و 25 میلیارد دیگر می ماند برای کارهای 
عمرانــی و قطعاً بــا این میزان نمی تــوان پروژه های 
چندانی را اجرا کرد و برای همین ناچار بودیم بخش 

اعظمی از پروژه ها را حذف کنیم.
درواقع پروندی تحقــق نیافتن اعتبارات به صورت 
کامل و از طرفی در اولویت قرار دادن پرداخت حقوق 
کارکنــان را ازجمله دلایل این مســئله عنوان کرد و 
گفت: با همین روند جزء شــهرداری هایی هستیم که 
حقوق معوقه تاکنون نداشته و همیشه به موقع حقوق 

و مزایای کارکنان پرداخت شده است.
وی در این زمینه به توقــف پروژه بانوان که جزء 
ســؤالات مرتبط نیز بود اشــاره کرد؛ پروژه ای که به 
دلیــل تحقق نیافتن بودجــه و از طرفی اختلاف نظر 

درخصوص جانمایی محل به سرانجام نرسید.
     وضعیت صنوف مزاحم و پل بلوار معلم

تعییــن تکلیف درخصوص صنوف آلاینده ســؤال 
دیگری بود که مطرح شد؛ سؤالی که شهردار قروه در 
پاســخ به آن گفت: در فاز نخست بیش از 600 واحد 
یدک فروشــان منتقل می شــوند و در فازهای بعدی 
مابقی صنوف انتقال می یابند و درواقع نمی توان همه 
این صنوف را یکجا منتقل کرد و نیاز به مراحل زمانی 

مختلف دارد.
حســین پروندی همچنین در پاسخ به این سؤال 
که در برابر مسائل گفته شده درخصوص غیر فنی اجرا 
کــردن پل بلوار معلم دارید چه می گویید؟ بیان کرد: 
ایــن پروژه ازجمله کارهایی بود که مشــاور برای آن 
درنظر گرفته شــده و تمامی کارها با مطالعات علمی، 
فنی و مهندســی انجام شــده و چنیــن چیزی رد و 

بی اساس است.
     دسترس پذیری محیط شهری

سؤال دیگری که از شــهردار پرسیده شد، مربوط 
به دســترس پذیری محیط شهری و اعتراضات جامعه 
معلولان نسبت به این مسئله به خصوص پارک شهید 

بهشتی بود.
پاسخ حســین پروندی به ســؤال مذکور این بود 
که طی مقایســه فضای فعلی محیط شــهر با سال ها 
قبل مشخص می شــود که چه کارهایی در این راستا 
صورت گرفته و درواقع بــا این قیاس راحت می توان 

قضاوت کرد.
همچنین ملاحظات دسترسی آسان صورت گرفته 
برای افراد کم توان جسمی در کنار تلاش برای تکمیل 
خدمات و رفع نقیصه ها و توجه به حقوق شــهروندی 

این افراد، دیگر پاسخ هایی بود که داده شد.
اما در رابطه با اعتراض معلولان نســبت به پارک 
شــهید بهشــتی و رعایت نکــردن اســتانداردهای 
دسترس پذیری، شهردار اعلام کرد: زمان شروع به کار 
این پارک نماینده معلولان به عنوان مشــاور کار ناظر 
پروژه بود و درواقع دسترســی پــارک از چهار طرف 

تعریف شده است.
به گفته پروندی بیشــترین اعتــراض این افراد از 
به کارگیری قلوه ســنگ هایی است که استفاده شده و 
در ایــن زمینه باید گفت نمی توان دســت به تخریب 
آن هــا زد، چراکه هــم هزینه بر بوده و هــم بازتاب 

اجتماعی منفی خواهد داشت.
درخواستی که شهردار از معلولان معترض داشت 
این بود که اگر در راستای ارتقای سطح دسترسی هر 
پیشــنهادی غیر از تخریب قلوه سنگ ها دارند، بدهند 
که استقبال کرده و تا جایی که قابلیت اجرایی داشته 

باشد، اقدام می شود.
     طلب 3 میلیاردی از ادارات

ســؤال بعدی مربوط به میزان بدهــی ادارات به 
شــهرداری قروه بود؛ به گفته پروندی ســال گذشته 
ادارات شهرســتان مبلغ پنج میلیــارد تومان به این 
ســازمان بدهکار بودند که دو میلیــارد تومان از آن 

تسویه شد.
وی میــزان طلب فعلی از ادارات را ســه میلیارد 
تومان دانســت و بیان کرد: اداراتی که به شــهرداری 
بدهکارند راه و شهرســازی، علوم پزشــکی، ورزش و 
جوانان و بهزیســتی بوده و قرار اســت 50 درصد تا 
پایان سال در قالب اوراق تسویه از دستگاه ها دریافت 

شود.
     انتقادات سازنده را می پذیریم

پذیــرش انتقــادات ســازنده و رد تخریب های 
مغرضانه؛ این پاســخ قاطع شــهردار به سؤالی بود 
که در برابــر انتقادها و تخریب هــای صورت گرفته 
چه نظری دارید؟ پروندی بــا بیان اینکه از هر نقد 
درست و ســازنده اســتفاده می کنیم، یادآور شد: 
بعضــی از انتقادها به قصد تخریب بــوده و مبنا و 
اصول علمی ندارند و بر اساس غرض ورزی شخصی 
اســت؛ بنابراین نمی توان این دســت از انتقادها را 

کاری کرد.
وی انتقاد و تخریب را طبیعی دانست و بیان کرد: 
ســازمانی مانند شــهرداری که 373 شرح وظیفه در 
قانون دارد، قطعاً در معرض انتقاد اســت و دراین بین 
باید به دنبال رضایت مندی نســبی بود و بتوان جذب 
حداکثری داشــته و جوری سیاســت گذاری کرد که 

حداقل نارضایتی ها و حداکثر رضایت ها نصیب شود.
مطابق گفته های پرونــدی با محدودیت اعتبارات 
یقیناً انتقادها نیز بیشــتر می شــود، بنابراین ســعی 
می شــود در حد بضاعت کار شده و به انتقادها پاسخ 

داده شده و تا جای امکان مشکلات کاهش یابد.

توسط خیر 64 ساله ایلامی صورت گرفت؛

اهدای 2500 متر زمین برای ساخت پایگاه امداد و نجات جاده ای در دشت عباس
ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرعامل جمعیت 
هلال احمر اســتان ایلام گفت: روز گذشته در 
مراســمی از خیر 64 ساله دشت عباسی که دو 
هزار و 500 متر زمین برای ساخت پایگاه امداد 
و نجات جاده ای در محور دهلران-دشت عباس 

اهدا کرده بود، تجلیل شد.
حســین عارفی گفت: زمینی که راضی سرخه به 
مساحت دو هزار و 500 متر برای ساخت پایگاه امداد 

و نجات جاده ای در محور دهلران-دشــت عباس اهدا 
کرده بود، کار خیر و صدقه جاری است.

وی با بیــان اینکه نجات جان یک نفر مثل نجات 
جان همه دنیا است، افزود: تمام فعالیت ها و خدماتی 
که از طرف این پایگاه به حادثه دیدگان ارائه می شود، 

صدقه جاری آن به سرخه بر می گردد.
مدیرعامل جمعیــت هلال احمر اســتان ایلام با 
اشاره به این کار خیر، اظهار کرد: این کار خیر توشه 

ارزشــمندی بوده برای آخرت و ســرخه هم در اجر 
معنوی این خدمات شریک است.

راضی سرخه نیز ضمن تقدیر و تشکر از هلال احمر 
به خاطر ساخت پایگاه، هدف از این اقدام خداپسندانه 
را رضــای خداوند منان و کمــک به حادثه دیدگان و 

همچنین ارائه خدمات به هم وطنان عنوان کرد.
گفتنی اســت، زمین مورد نظر در قالب صلح نامه 

امضا و به جمعیت هلال احمر واگذار شد.

شهردار قروه گزارش عملکرد ارائه داد؛

قروه شهری پیشرو
پرداخت خسارت 7 میلیاردی شهرداری

قانون پذیری شهروندان قروه ای و کمترین تخلف در ساخت وسازها

ارزش 400 میلیارد تومانی تولیدات عشایر ایلام

امور  مدیــرکل  گروه خبر:  ســپهرغرب، 
عشــایری ایلام گفت: ارزش تولیدات عشایر 

استان سالانه 400 میلیارد تومان است.
علی ســلیمی اظهار کرد: خدمــات ویژه ای به 
جامعه عشایری استان ارائه می شود؛ در بحث تأمین 
آب این قشــر، در طول روز بالغ بر 720 مترمکعب 

آب آشامیدنی عشایر را تأمین می کنیم.
وی افــزود: همچنین در بحث راه های ســطح 
مناطق عشــایری اســتان بیش از دو هزار و 200 
کیلومتر راه داریم، این راه ها در طول سال دو یا سه 

بار مورد بازگشایی و مرمت قرار می گیرند.
این مقام مسئول تصریح کرد: همچنین مناطق 
مســتعد برای اسکان عشایر )شــامل 95 کانون در 
ســطح اســتان ایلام( توســط خود آنان در قالب 
کانون های خودجوش حمایتی و هدایتی ساماندهی 

پیدا کردند.
ســلیمی عنوان کرد: بر اساس سرشماری مرکز 
آمار 9 هــزار و 736 خانوار عشــایری با جمعیتی 

بالغ بر 60 هزار نفر در قالب 12 ایل و 32 طایفه در 
استان ایلام زندگی می کنند.

وی افــزود: در حال حاضــر 11 درصد جمعیت 
استان را جامعه عشایر تشکیل می دهد.

     عشایر در مناطق مرزی به عنوان یک 
پدافند غیرعامل هستند

این مقام مسئول ادامه داد: نزدیک به 60 درصد 
عشایر استان کوچ رو هستند و حدود 30 درصد نیز 
به صورت نیمه کوچ؛ یعنی بخشــی از اعضای خانوار 

کوچ می کنند.
مدیرکل امور عشــایری ایــلام تصریح کرد: 10 
درصد جامعه عشــایر هم رمه گردانی اســت، یعنی 
تمام اعضای خانــوار به همراه دام کوچ نمی کنند و 
عموماً توســط چوپان این دام به ســمت قشلاق و 

ییلاق هدایت می شود.
وی گفت: به طور کلی ارزش اقتصادی جامعه عشایر 
بیش از 400 میلیارد تومان بوده، اما با توجه به شرایط 

امروزی شاید بیش از 800 میلیارد تومان باشد.

ســلیمی اظهار کــرد: در حوزه امنیــت نیز با 
توجــه به اینکــه 430 کیلومتر مرز مشــترک با 
کشــور عراق داریم، بیشــتر قدمگاه های قشلاقی 
عشــایر در حاشــیه مــرز و مناطق اســتراتژیک 
نظامی قرار دارد و اســتقرار سیاه چادرهای عشایر 
در این نــوار مرزی می توانــد هزینه های حفظ و 

حراست از مرز را کاهش دهد.
وی ادامه داد: عشایر در مناطق مرزی به عنوان 
یک پدافند غیرعامل عمل هســتند، از یک طرف 
تلقی می شود  تولیدی  کارگاهی  سیاه چادر عشایر 
و از طرفی این ســیاه چادر به عنوان یک پاســگاه 

است.
این مقام مســئول ادامه داد: در همان روزهای 
آغــاز جنگ عشــایر بــا همان ســلاح های جنگی 
خود سازمان دهی شــدند و هم پای دیگر نیروهای 
نظامی، انتظامی، ارتش، ســپاه، بسیج و ژاندارمری 
وقت به خوبی توانســتند جان فشانی کنند و کارنامه 

درخشانی را از خود به جای بگذارند.
مدیرکل امور عشــایری استان ایلام عنوان کرد: 
این ظرفیت ها و پتانســیل هایی است که در جامعه 
عشــایری وجود دارد و هم اکنون نیز نظام خدمات 

خوبی را به این جامعه ارائه می دهد.
     پرداخت 21 میلیارد تومان تسهیلات 

اشتغال زایی در ایلام
وی افزود: تأمین آب، ســوخت، زیرســاخت ها، 
شناســایی مناطق مستعد برای اسکان و ساماندهی 
و غیره از نمونه خدمات نظام به جامعه عشایر است.

ســلیمی بیان کرد: در سال گذشته که استان با 
خشک ســالی زیادی روبه رو شد، تشکل های تعاونی  
عشایر استان 14 هزار تن علوفه مورد نیاز عشایر را 

تأمین کردند.
وی افزود: در حوزه عشایر دو راهبرد داریم، یکی 
شناسایی عشــایری که متقاضی اسکان هستند تا 
برنامه ریزی برای آن ها انجام گیرد و دومین راهبرد 

نیز ساماندهی به کوچ عشایر است.
سلیمی عنوان کرد: همچنین در بحث تسهیلات 
اشــتغال روستائیان و عشــایر ما توانستیم در سال 
جاری بالغ بر 21 میلیارد تومان برای عشــایر جذب 
داشــته باشیم؛ هدف این تسهیلات حفظ صیانت از 

معیشت عشایر است.
وی گفت: کمک به زنجیره تولید و گوشت قرمز 

یکی دیگر از اهداف ارائه این تسهیلات بوده است.


